
Vraag nr. 20
van 21 februari 2002
van de heer CARL DECALUWE

Verwijlintresten  –  Stand van zaken

In het verleden liepen de verwijlintresten hoog op.
De minister-president kondigde bijkomende acties
aan om de verwijlintresten te verminderen. Vo r i g
jaar werden de resultaten van de acties reeds zicht-
baar.

In opvolging van mijn schriftelijke vraag terzake
van 21 december 2000 zou ik volgende vragen wil-
len stellen (vraag nr. 24 van 21 december 2000 ;
Bulletin van Vragen en Antwoorden nr. 9 van 16
maart 2001, blz. 1234).

1. Kan de minister een overzicht geven van de ver-
wijlintresten die in 2001 werden uitbetaald bij
de administraties en de diensten met afzonder-
lijk beheer (DAB) onder zijn/haar bevoegdheid ?

2. Werden er inmiddels nog andere acties onder-
nomen dan deze in 1999 en 2000 ?

3. Welk effect hadden die bijkomende acties ?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan alle ministers
( v r a a g n u m m e r s : Dewael nr. 2 0 , Stevaert nr.
2 0 5 , Vogels nr. 9 6 ,Anciaux nr. 5 0 , Va n d e r p o o r-
ten nr. 6 6 , Landuyt nr. 4 3 , Dua nr. 1 3 9 , Va n
Mechelen nr. 8 4 , Van Grembergen nr. 6 3 , G a-
briels nr. 57).

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door de heer Dirk Van Mechelen, Vlaams minister
van Financiën en Begroting, I n n o v a t i e, Media en
Ruimtelijke Ordening.


